
 Sipoon kunta / Sibbo kommun 
 
Vammaisneuvosto / Rådet för personer med funktionsnedsättning 
 
         
 
1. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus / Sammanträdets laglighet och 
beslutförhet 
 
Kokous oli laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen   
 

 
 
2. Esityslistan hyväksyminen / Godkännande av föredragningslistan 

 

Esityslista hyväksyttiin   
 

 
 
3. Itä-uudenmaan alueellisen vammaisneuvoston asiat. Kohdassa myös liikkumista 
tukevat palvelut  
Monica Ståhls-Hindsberg esitteli asian 

 
 
4. Annetut lausunnot 
Ei annettuja lausuntoja 

 
 
5. Kunnan valiokuntien vammaisia koskevat asiat / Kommuns ärenden i utskotten som 
berör personer med funktionsnedsättning 
Sivistysvaliokunta: Ei kokousta tässä välissä. Esityslistalla ei vammaisia koskevia 
asioita. 
Tekninen valiokunta: Ei vammaisia koskevia asioita. 
Hyvinvointijaosto: Laajan hyvinvointikertomuksen ja suunnitelman valmistelu. Toimitetaan 
maaliskuussa vammaisneuvoston kommentoitavaksi. 
 

 
 
6. Toimintasuunnitelman ja toimintakertomuksen työstämisestä sopiminen 
Sihteeri valmistelee toimintakertomuksen pohjan seuraavaan kokoukseen, jota 
työstetään yhdessä. Toimintakertomus toimitetaan seuraavaan kokoukseen. 
Toimintasuunnitelman työstää tammikuussa vammaisneuvoston työryhmä: Monica HS, 
Monika Hämäläinen, Juha Huotari, Tuula Räikkönen. 

 
 
7. Esteettömyystyöryhmän tilanne 
Arjen ja vapaa-ajan toimialajohtajan keskustelu käytävä aiheesta Yhdyskunta- ja 
ympäristö- toimialanjohtajan kanssa. Kyseessä on työryhmä, joka on 
viranhaltijavetoinen, joka on tehty kunnanjohtajan nimeämispäätöksellä alueellisen 
esteettömyysryhmän yhteydessä. Hyvinvointikoordinaattori nimettiin ryhmän 
vetäjäksi, mutta ko. toimea ei enää ole. Keskeneräistä työryhmässä käsiteltävää on 
paljon ja ryhmä tarvitaan. Kunnanhallituksen nimettävä viranhaltija, joka ottaa ryhmän 
vetovastuun. Kirjelmä, joka tehty, toimitetaan kh:lle. 

 



 Sipoon kunta / Sibbo kommun 
 
 
8. Teknisen valiokunnan edustaja Härmän kannanotosta keskustelu 
Kannanoton esittäminen oli paikallaan, mutta esittämistavan koki osa hankalaksi. 
Päivämäärissä toivotaan pysyttävän. Kevään päivämäärien lukkoon lyötyä toivotaan, 
ettei niissä muuteta. Jos puheenjohtaja estyy pari päivää ennen, varapuheenjohtaja 
vetää kokouksen. 
Hyvinvointipäällikkö toivoo yhteistyötä, jotta saadaan edistettyä vammaisten asioita. 
Ehdotus oli, että viranhaltija olisi paikalla isojen asioiden käsittelyssä. Puheenjohtaja 
pitää huolen siitä, että asioiden käsittely on järkevää. 
Vanhusneuvostossa tavataan joka toinen kuukausi. Hyvinvointipäällikkö kokee, että 
vammaisneuvostossa joka toinen kuukausi -sykli olisi myös toimiva työmäärän 
kannalta. Silloin kerettäisiin myös valmistella asioita kokousten välillä. Välimuoto 6 
vkoa voisi olla myös vaihtoehto. 

 
 
9. Ilmoitusasiat / Delgivningar 

- Miten edetä ilmoituksen kanssa Sipoon vammaisneuvostolle, mikäli jäsenyys 
edustamansa ryhmään on päättynyt 

Toivotaan, että jos ei edusta enää ryhmää, ilmoittaa itse, ettei voi edustaa enää 
neuvostossa. 

- Kiitoskirje lähetetty kunnanjohtajalle liittyen Sipoon kunnan avustuksesta Good 
Moves -tapahtumaan 

Koonti suunnittelupäivän sisällöstä ja mitä seuraavaksi 
 

 


